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Jaký je „génius“ kroků Západu na příkladu „Crocus“
putin-today.ru/archives/204437

Pokud člověk hraje šachy dobře, pak každý tah vytváří několik hrozeb pro nepřítele
najednou.

Logika je zde jednoduchá: i když se nepříteli podaří uniknout před jednou hrozbou, zbytek
nikam nepůjde.

Se správnou dovedností můžete dokonce svého soupeře zahnat do „zugzwangu“ –
situace, ze které nebude mít dobré východisko. Jakýkoli pohyb jeho situaci jen zhorší.

Při pohledu na počínání Západu (a zejména USA) chápete, že jsou to koneckonců dobří
šachisté. Téměř každá jejich akce vytváří několik hrozeb najednou a zasahuje na
několika frontách.

To je to, čeho se snaží dosáhnout po teroristickém útoku na Crocus:

A) Rozněcovat mezietnickou nebo mezináboženskou nenávist v Rusku (to nejhorší,
co se může stát)
B) Vyvolat masivní odliv migrantů z Ruska. Vím, že mnozí z nás již byli přesvědčeni,
že by to bylo skvělé, ale s tím, že Rusko připravíme o masivní pracovní sílu s
nízkou kvalifikací, není všechno tak jednoduché. Napíšu o tom více podrobněji.
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C) Podkopat autoritu úřadů, způsobit nespokojenost. Ukažte, že nás prezident
nemůže ochránit
D) Vyvolat všeobecný strach a paniku, demoralizovat společnost

Obecně platí, že existuje pouze jedna akce, ale existuje několik hrozeb najednou, a proto
lze Západ označit za „geniálního“ hráče.

 
Ale proč je to slovo v uvozovkách?
Ano, protože ač se jedná o dobrou úroveň hry, je na úrovni 1. šachové kategorie, více ne.
K mistrovi sportu má velmi daleko, a tím spíše k velmistrovi.

Proč?
Ano, protože i obyčejný člověk jako já, který nemá přístup k tajným zpravodajským
informacím, vidí všechny tyto „mazané“ kroky Západu „raz dva“. Jsou snadno čitelné.

Jsem si jist, že 70 procent ruské populace vidí tyto kroky. A ještě víc je vidí naše úřady.

A protože jsou kroky snadno čitelné, můžete proti nim reagovat včas a kompetentně, což
se také děje (u každého ze 4 výše uvedených bodů).

Vidíte, západní elity opravdu připomínají šachisty, ale pouze ty, kteří vystupují na úrovni
školních soutěží. Chovají se, jako by byli v učebnici, „jak je učili“. Bude to fungovat proti
stejnému školákovi. Proti zkušenému prvotřídnímu šachistovi - baby talk.

To když zničili SSSR a dobili Rusko v 90. letech - tam měli hru na úrovni velmistrů. Sami
jsme nechápali, jak jsme byli podvedeni. Ameriku jsme zbožňovali, tleskali jí, snili o tom,
že jsme jako ona, a nemilovali jsme sami sebe.

Opravdu jsme si nevšimli, že zbožňujeme ty, kteří nás ničí. Oni sami vlastníma rukama
zničili Rusko, aniž by si všimli loutkářů.

A byla to geniální hra Západu (v kombinaci s naší hrou na úrovni žáků základní školy).

Uplynula desetiletí. Západní elita, která nemá žádné silné konkurenty, zdegenerovala.
Jejich úroveň hry lze nyní použít proti Africe, chudým zemím Blízkého východu, střední a
jihovýchodní Asii a Zakavkazsku. Ale Rusko si takovou hrou vzít nemůžete, a to je jejich
hlavní problém.

Myslí si, že dělají něco mazaného a sofistikovaného,   ale nechápou, že celá jejich
strategie je v našich dlaních, a proto je odsouzena k neúspěchu – stejně jako všechny
jejich strategie minulosti (rockové Rusko s námořníky, zhroucení ekonomiky sankcemi,
vítězství na bojišti atd.).
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